
Protckel
17. sesji Sejmiku wojewodzrwa Swietokrzyskiegc

w dnlu 27 listopada 2015r.

Sesja odbyla sie w sali konferencyjnej DELTA w Centrum Kongresowym Targow Kielce.

Rozpoczela sie 0 godzinie 13.1 0 i trwala do godziny 17.00.

Obradom przewodniczyl Arkadiusz Bilk, Przewodniezaey Sejmiku.

Radni otrzymali nastepuj acy porzadek obrad :
I . Otwarcie XVII sesj i Sej miku Wojew6dztwa Swietokrzyskiego.

2. Zlozenie slubowania przez radnych Wojewodztwa Swietokrzyskiego.

3. Wreczenie Zlotego Krzyza Zaslugi przez Wojewode Swietokrzyskiego.

4. Stwierdzenie kworum.

5. Prezentacja .Znaczenie Targow Kielce dla rozwoju gospodarczego regionu
swietokrzyskiego".

6. Zgloszenie wnioskow 0 zmiane 19b uzupelnienie porzadku obrad sesj i.

7. Wybor sekretarzy obrad.

8. Glosowanie nad wnioskami 0 zmiane 19b uzupelnienie porzadku obrad.

9. Informacja Marszalka Wojew6dztwa z dzialalnosci Zarzadu Wojewodztwa

Swietokrzyskiego w okresie miedzy sesjami.

10. Infonnacja Przewodniczacego i Wiceprzewodniczacych Sejmiku z dziatalnosci

w okresie miedzy sesjami.

11 . Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie uchwalenia .Programu Rozwoju

Infrastruktury Transportowej Wojewodztwa Swietokrzyskiego na lata 20 14-2020":

a) wystapienie Wicemarszalka Woiewcdztwa - p. Jana Mackowiaka,

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Wspolpracy z Zagranica,

c) dyskusja,
d) glosowanie uchwaly.

t2. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie okreslenia .Aktualizacji Programu ochrony
powietrza dla wojew6dztwa swietokrzyskiego wraz z planem dzialan

krotkoterminowych":

a) wystapienie Czlonka Zarzadu - p. Piotra Zoladka,
b) stanowisko Komisji Rclnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Srodowiska,

c) dyskusja,
d) glosowanie uchwaly.

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr VIlII401l5 Sejmiku

Wojewodztwa Swietokrzyskiego z dnia 27 kwietnia 2015 r. w sprawie okreslenia dnia

zakonczenia okresu zbioru wybranych gatunkow roslin uprawianych na terenie

wojew6dztwa swietokrzyskiego:

a) wystapienie Czlonka Zarzadu - p. Piotra Zcladka,
b) stanowisko Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Srodowiska,

c) dyskusja,
d) glosowanie uchwaly.
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14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na nabycie przez
•

Wojewodztwo Swietokrzyskie od osob fizycznych, w drodze umowy sprzedazy,

nieruchomosci gruntowej polozonej na terenie gminy Malogoszcz oznaczonej

w ewidencj i grunt6w w obr.OOOI Malogoszcz jako dzialka or 223/6 0 pow. 0,0161 ha.:

a) wystapienie Czlonka Zarzadu - p. Agaty Binkowskiej,

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Wsp61pracy z Zagranica,
c) stanowisko Komisji Budzetu i Finans6w,

d) dyskusja,

e) glosowanie uchwaly.

15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody dla Swietokrzyskiego

Centrum Ratownictwa Medycznego i Transportu Sanitamego w Kielcach na wynajem

dziewieciu stanowisk garazowych 0 facznej powierzchni 171m2 zlokalizowanych

w Kielcach przy ul. Pakosz 72. na okres 3 1at:

a) wystapienie Dyrektora Departamentu Ochrony Zdrowia - p. Anny Nocun,
b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Spolecznej i Spraw Rodziny,

c) dyskusja,

d) glosowanie uchwaly.

16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie pozbawienia kategorii drogi wojew6dzkiej

odcinka drogi w miejscowosci Cedzyna od km 87+485 do km 89+337, kt6ry zostal

zaliczony do kategorii dr6g wojew6dzkich na podstawie art . 2 ust. 2 zdanie pierwsze

ustawy z dnia 13 wrzesnia 2013r. 0 zmianie ustawy 0 drogach publ icznych:
a) wystapienie Wicemarszalka Wojew6dztwa - p. lana Mackowiaka,

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Wsp61pracy z Zagranica,
c) dyskusja,

d) glosowanie uchwaly.

17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie pozbawienia kategorii drogi wojew6dzkiej
odcink6w ulic Legion6w i Krakowskiej w Skarzysku . Kamiennej, kt6re zostaly

zaliczone do kategorii dreg wojew6dzkich na podstawie art . 2 ust. 2 zdanie pierwsze

ustawy z dnia 13 wrzesnia 2013 r. 0 zmianie ustawy 0 drogach publicznych:

a) wystapienie Wicemarszalka Wojew6dztwa - p. l ana Mackowiaka,

b) stanowisko Komisj i Strategii Rozwoju, Promocji i Wsp61pracy z Zagranica,

c) dyskusja,

d) glosowanie uchwaly.

18. Rozpatrzen ie projektu uchwaly w sprawie wniesienia przez Wojew6dztwo
•
Swietokrzyskie dodatkowego wktadu pienieznego i objecia dodatkowych udzialow

•
w podwyzszonym kapitale zakladowym Spolki Swietokrzyskie Centrum Innowacj i

i Transferu Technologii Sp. z 0 .0 .:

a) wystapienie Czlonka Zarzadu - p. Agaty Binkowskiej ,

b) stanowisko Komisj i Strategii Rozwoj u, Promocj i i Wspolpracy z Zagranica,

c) stanowisko Komisji Budzetu i Finans6w,

d) dyskusja,

e) podjecie ucbwaly.
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Wojewodztwa

Wojewodztwa

19. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjecia sprawozdania z realizacji
w latach 2012-2014 .Programu opieki nad zabytkami wojewodztwa swietokrzyskiego
a) wystapienie Czlonka Zarzadu - p. Agaty Binkowskiej,
b) stanowisko Kornisji Edukacj i, Kultury i Sportu,

c) dyskusja,
d) glosowanie uchwaly.

20. Rozpatrzenie projektu uchwaly w spraWle zrniany uchwaly Sejrniku
Swietokrzyskiego w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Swietokrzyskiego na lata 2015-2028:

a) wystapienie Skarbnika Wojewodztwa - p. Marii Fidzinskiej - Dziurzynskiej ,
b) stanowisko Kornisji Budzetu i Finansow,
c) dyskusja,
d) glosowanie uchwaly.

21. Rozpatrzenie projektow uchwal w sprawie zmian w budzecie wojewodztwa na 2015 rok
(4 projekty):

a) wystapienie Skarbnika Wojewodztwa - p. Marii Fidzinskiej - Dziurzynskiej,
b) stanowisko Kornisji Budzetu i Finansow,
c) dyskusja,
d) glosowanie uchwal.

22. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjecia wynikow kontroli przeprowadzonej
przez Komisje Rewizyjna w Urzedzie Marszalkowskirn Wojewodztwa Swietokrzyskiego
w przedmiocie real izacji uchwal Sejrniku Wojewcdztwa Swietokrzyskiego podjetych

w okresie od I pazdziernika 2014 r. do 30 wrzesnia 2015 r.:
a) wystapienie Przewodniczacego Kornisji Rewizyjnej - p . Krzysztofa Dziekana,
b) dyskusja,
c) glosowanie uchwaly.

23. Przyjecie Raportu z realizacji .Programu ochrony srodowiska dla wojewcdztwa
swietokrzyskiego' ,
Zapytania i interpelacje Radnych.

24. Sprawy rozne,
25. Zamkniecie XVII sesji Sej rniku Wojewcdztwa Swietokrzyskiego.

Przebieg sesji:
Ad t .
Arkadiusz Bak w Przewodniczacy Sejrniku otworzyl 17. sesje Sejrniku Wojewodztwa
Swietokrzyskiego, a nastepnie powital radnych i zaproszonych gosci, zgodnie z zalqczonymi
listarni obecnosc i (zal. nr 1,2, 3,4,5 do protokohr).
Szczegolne slowa powitania skierowal do:
- przedstawiciel i Targow Kielce, gospodarzy nowoczesnego Centrum Kongresowego, gdzie
odbywala sle sesja: Pani Bozeny Staniak • Wiceprezes Zarzadu, Dyrektora
Ekonomicznego Targ6w Kielce, Pana Dariusza Michalaka - Dyrektora Wydzialu
Targ6w,
- Pana Jana Masalskiego - Radcy Ambasady RP WPH I w Berlinie.
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Poinfonnowal zebranych, ze w sesj i uczestniczy grupa mlodziezy z klasy maturalnej VII Liceum

Ogclnoksztetcacego im. Jozefa Pilsudskiego w Kielcach wraz z opiekunern - Pania Grazyna
Mojecka. W ramach przedmiotu " Wiedza 0 spoleczenstwie" klasa poznaje zasady

i procedury demokratyczne. Tematern dzisiejszej lekcji praktycznej jest zapoznanie sie
z organizacja i kompetencjami organu stanowiacego wojewodztwa.

Ad 2.
Przewodniczacy Sejmiku podkreslil, ze sesj a ma charakter uroczysty ze wzgledu na slubowanie

nowych Radnych Wojewcdztwa Swietokrzyskiego. Nastepnie poinformowal, ze Komisarz

Wyborczy w Kielcach dnia 24 listopada 20 15r. przekazal na j ego rece trzy Postanowienia

o obsadzeniu mandatow Radnych do Sej miku Wojewodztwa Swietokrzyskiego (zal. or 6, 7 i 8

do protokolu). Na mocy ww. postanowieiJ. Dariusz Pankowski objal mandat po Krystianie

larubasie, Grzegorz Socha po Andrzej u Kryju oraz Tomasz Zbrog po Bogdanie Latosinskim.

Nastepnie poprosi l radnych elektow 0 wystapienie i zajecie miejsca przy Sztandarze
,

Wojewodztwa Swietokrzyskiego.

Po odczytaniu przez Przewodniczacege Sejmiku roty slubowania, Panowie Dariusz

Pankowski, Grzegorz Socha oral Tomasz Zbreg kolejno potwierdzili wole zlozenia
slubowania slowami: "Slubuj~, tak mi dopomoz Bog" .

Przewedniezacy Sejmiku poinformowal , ze do dnia odbywania sesji nie wptynelo

postanowienie Komisarza wyborczego dot. obj ecia mandatu przez p. Eweline Bien, ktora

wejdzie w sklad Sejmiku w miej sce p. Kazimierza Kotowskiego. W zwiazku z powyzszym
ostatni vacat zostanie uzupelniony w trakcie kolejnych obrad Sejmiku.

Ad3.
Przewodniczacy Sejrniku odczytal Postanowienie Prezydenta Rzeczypospolitej PoIskiej z dnia

10 czerwca 2014r. dot. uhonorowania Zlotym Krzyzem Zaslugi Pani Anny Sokolowskiej

Smolkowskiej Dyrektora Swietokrzyskiego Osrodka Adopcyjnego za zaslugi w dzialalnosci

spolecznej na rzecz osob potrzebujacych pomocy i wsparcia. (zal. or 9 do protokolu).

Dekoracj i odznaczeniem dokonala Pani Botentyna Palka-Koruba
SWi~toknyskj.

Wojewoda

Gratulacje Pani Annie Sokclowskiej-Smolkowskiej zlozyli Przewodniczacy oraz

Wiceprzewodniczacy Sejmiku wraz z czlonkami Zarzadu Wojewodztwa.

Nastepnie glos zabrala Pani Wojewoda, ktora podziekowala Przewodniczacemu Sejmiku

za mozliwosc dokonania odznaczenia w obecnosci wszystkich radnych i osob uczestniczacych

w sesj i Sejmiku.
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W zwiazku ze zblizajacym sie zakonczeniem pracy na zajmowanym stanowisku, zlozyla
podziekowania za osmioletnia wspolprace z Prezydium Sejmiku, radnymi wojewodztwa
i Zarzadem, podkreslajac swoja wdziecznosc za wszystko, co udalo sie przez ten czas wspolnie
zrealizowac.

Przewodnlczacy Sejmiku podziekowal Pani Bozentynie Palce-Korubie za rzeczowe
i merytoryczne wsp61dzialanie w ubieglej i biezacej kadencji Sejmiku, kt6re przynioslo bardzo
pozytywne efekty dla rozwoju wojewodztwa.

Przewodntczacy Sejmiku przywital przybylego na sesje Posla • Pana Krystiana Jarubasa.

Ad4.
Przewodnlczacy Sejmiku stwierdzil, ze w sesj i uczestniczy 25 radnych, tym samym obrady
sa prawomocne.

AdS.
Glos zabrala Pani Bozena Staniak - Wiceprezes Targ6w Kielce S.A.

W swoim wystapieniu podkreslila, ze finna od 20 lat dziala na rynku wystawienniczo 
konferencyjnym w Polsce. Przez ten okres odbylo sie ponad 70 imprez targowych
organizowanych w cyklu rocznym, a niektore w dwuletnim oraz kilkaset wydarzen
o charakterze konferencyjno - kongresowyrn oraz szkoleniowym. Pozwolilo to na uzyskanie
i utrzyrnanie przez Targi Kielce pozycji wicelidera polskiego rynku wystawienniczego,
natomiast od czterech lat wicelidera w Europie Srodkowo Wschodniej.
Zaznaczyla, ze spolka dziala w regionie, kt6ry nie rna zbyt duzego potencjalu gospodarczego.
Mimo to podmiot dynamicznie sie rozwija, budujac np. nowoczesne obiekty, w ramach
wieloletniego programu inwestycyjnego finansowanego ze srodkcw wlasnych, w tym
pcchodzacych z kredytu oraz przy wsparciu funduszy Unii Europejskiej. Majac juz tak
doskonala baze, dalszy rozw6j Targ6w w duzej mierze zalezy, obecnie i w przyszlosci,
od jakosci infrastruktury drogowej. Sam dojazd do siedziby Targ6w jest juz dogodny.
W dalszej czesci wypowiedzi Pani Wiceprezes polozyla nacisk na bardzo dobra wspolprace
spolki z sarnorzadem gminy Kielce oraz samorzadem wojew6dztwa, ktorej dowodem jest
kooperacja przy organizacj i wielu wydarzen, takich jak Targi AOROTRAVEL, na ktore
z roku na rok przyjezdza coraz wiecej wystawcow i zwiedzajacych. Drugim przykladem
mega bye dzisiejsze targi branzy sadowniczo - warzywniczej, jak rowniez Kongres Rybactwa

Srodladowego, kt6re rownlez organizowane byly wsp61nie z samorzadem wojewodztwa
i urzedem marszalkowskim.

Na zakonczenie Pani Wiceprezes wyrazila nadzieje, ze dalsza wsp61praca rowniez bedzie
ukladala sle modelowo i zadeklarowala otwenosc Sp61ki na wsp61dzialanie.

Pan Dariusz Michalak - Dyrektor Dzialu Targ6w - przedstawil prezentacje multimedialna
pt. .Znaczenie Targ6w Kielce dla rozwoju gospodarczego regionu swietokrzyskiego'', kt6rej
wydruk stanowi zalacznik or 10 do protokolu.
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Ad 6.
Adam Jarubas - Marszalek Wojewedztwa w imieniu Zarzadu Wcjewodztwa
Swietokrzyskiego zlozyl wniosek 0 zdjecie z porzadku obrad punktu 18. "Rozpatrzenie

,
projektu uchwaly w sprawie wniesienia przez Wojewodztwo Swietokrzyskie dodatkowego
wkladu pienieznego i objecia dodatkowych udzialow w podwyzszonym kapitale Zakladowym

Sp61ki Swietokrzyskie Centrum Innowacji i Transferu Technologii Sp. z.o.o''.

Ad 7.
Na sekretarzy obrad Sejmik wybral radnych: Mieczyslawa Sasa i Marka Strzale,

Ad 8.
Przewodniezacy Sej miku poddal pod glosowanie wniosek 0 zdjecie Z porzadku obrad
punktu dotyczacego rozpatrzenia projektu uchwaly w sprawie wniesienia przez Wojewodztwo

Swietokrzyskie dodatkowego wkladu pienieznego i objecia dodatkowych udzial6w
w podwyzszonym kapitale zakladowym Spolki Swietokrzyskie Centrum Innowacj i
i Transferu Technologii Sp. z o. o.
Zapytal, kto z radnych jest za przyjeciem wniosku, kto jest przeciwny, kto wstrzymal sie
od glosowania.

Przewodntczacy Semiku poinformowal, ze wniosek zostal przyjety jednoglosnie. Zaznaczyl,
ze zdjecie punktu 18 spowoduje zmiane kolejnosci nastepujacych po nim punkt6w.

Ad 9,
Sejmik bez uwag przyjal informacje Marszalka Wojewodztwa z dzialalnosci Zarzadu
Wojewodztwa Swietokrzyskiego w okresie miedzy sesjami ( zal.nr 11 do protokolu).

Ad 10.
Sejmik bez uwag przyjal informacje Przewodniczacego i Wiceprzewodniczacego Sejmiku

z dzialalnosci W okresie miedzy sesjami ( zal.nr 12 do protokolu).

Ad II.
Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie uchwalenia .Programu lnfrastruktury
Transportowej Wojew6dztwa Swietokrzyskiego na lata 20 14-2020"(zal. nr 13 do protokolu)
oraz autopoprawke do ww. projektu uchwaly ( zal. nr 14 do protokolu)

Jan Mackowiak - Wicemarsza lek Wojew6dztwa Swietckrzyskiege przedstawil projekt
uchwaly wraz z autopoprawka, a nastepnie wniosl 0 przyjecie przez Sejmik.

W dalszej kolejnosci poprosil 0 przedstawienie i omowienie projektu Programu Dyrektora

Departamentu Infrastruktury - Wojciecha Siporskiego oraz Dyrekto ra Swietokrzyskiegc
Zarzadu Drog Wojew6dzkich - Damiana Urbanowskiego.

Przewodntczacy Sejmiku przed udzieleniem glosu ww. osobom, poinformowal zebranych,

ze uczestniczaca w sesj i mlodziez z Liceum J6zefa Pilsudskiego musi juz opuscic obrady.
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Podziekowal im za udzial w sesji Sejmiku i zachecil do kontynuacji zainteresowania pracami

regionalnego parlamentu.

Glos zabral Dyrektor Departamentu Infrastruktury - Wojciech Siporski i przedstawil

zatozenia Programu Rozwoju Infrastruktury Transportowej Wojew6dztwa Swietokrzyskiego

na lata 2014-2020.

Nastepnie glos zabral Dyrektor Swietokrzyskiege Zarzadu Dr6g Wojew6dzkich - Damian

Urbanowski, kt6ry w fonnie prezentacji multimedialnej przedstawil mapy obrazujace

istniejaca siec dreg i kolei oraz najwazniejsze inwestycje przewidziane do realizacji w ramach

omawianego Programu.

Przedstawione mapy stanowia integralna czesc zalaczonego projektu Programu.

Radny Grzegorz Galuszka - Przewodntczaey Komisji Strategii Rozwoju, Promocji

i Wsp61pracy z Zagraniq przedstawil pozytywna opinie Komisj i do projektu uchwaly

(Opinia Nr 28/15 stanowi zalacznik or 15 do protokolu). Poinfonnowal rowniez, ze w dniu

dzisiejszym Komisja pozytywnie zaopiniowala autopoprawke zgloszona przez Zarzad

Wojew6dztwa (Opinia Nr 33/15 stanowi zalacznik or 16 do protokolu).

W dyskusj i glos zabrali:

Radny Mieczyslaw G~bski - pcdziekowal dyrektorom departamentow za szerokie spektrum

przedstawionych material6w dot. komunikacji zar6wno drogowej i kolejowej, j ak rowniez

lotniczej i wodnej . Nastepnie, w nawiazaniu do zalaczonych do materialow map, zwrocil sie

z pytaniem, d1aczego nie zaznaczono na nich kolizji inwestycji na drodze 74 z programem

"Natura 2000"?
Kolejne pytanie dotyczylo, nieujetych w tabelach, danych 0 drodze 750, gdzie dochodzi

do wielu wypadk6w. Radny przypomnial, ze skladal w tej sprawie interpelacje, poniewaz

na przestrzeni siedmiu 1at doszlo na tej drodze do siedmiu wypadk6w srniertelnych a ostatni

mial miejsce kilka tygodni temu.

Radny zaznaczyl, ze nie zcstala rowniez ujeta w tym Programie koncepcja dot. Iepszego

zagospodarowaniem linii kolejowej LHS, kt6ra rozwija sie dose dynamicznie. Nawiaza!

rowniez do przyszfosci lotniska w Maslowie i stworzenia mozliwosci ladowania wiekszych

samolotow, nit. rna to miejsce obecnie.

Dyrektor Damian Ur banewski poinformowal, ze przedstawione plany dotyczyly przede

wszystkim duzych inwestycji, ktore meja bye realizowane w rarnach programow

operacyj nych: RPOWS i Programu Polski Wschodniej . Mniej sze projekty np. na drodze 795

i 742 beda finansowane ze srodkow wlasnych. Zakres tych inwestycji nie wymaga ponoszenia

dodatkowych kosztow zwiazanych z ochrona srodowiska. Natomiast droga 750, kt6ra rna

ograniezenia do 10 ton, jest przewidziana do remontu. W kwestii lotniska dyrektor wyjaSnil,

ze planowana jest jego rozbudowa, 0 ile bedzie mozliwe wygospodarowanie oszczednosci

na innych zadaniach.

7



W odnies ieniu do ilosci wypadkow, wyjasnil, ze autorzy projektu Programu korzystali

z danych statystycznych udostepnionych przez Komende Wojewodzka Policj i.

Maciej Kullnski , stwierdzil, ze ewentualne miej sca kolizji inwestycji z wymogami ochrony

srodowiska nie sa zaznaczone na przedstawionych mapach. Odnosi sie do nich prognoza

odzialywania inwestycj i na srodowisko.

wlceprzewodnlczacy Sejmiku - Andrzej Prus - zaznaczyl, ze polnocna czesc
wojew6dztwa nazywana jest najbardziej uprzemyslowiona, m.in. w zwiazku

z funkcj onowaniem Specjalnej Strefy Ekonomicznej w Starachowicach. Uznal

za zadowalajace, ze Program przewiduj e przebudowe obwodnicy Starachowic z zejsciem
na teren Strefy (w polaczeniu z droga 744 od drogi krajowej 42). Wiceprzewodniczacy
wyrazil nadzieje, ze droga 42 powstanie na calym odcinku od Konskich do Rudnika

w polaczeniu z droga or 9. Istnienie dobrej infrastruktury transportowej ulatwi

funkcjonowanie i dal szy rozw6j Strefy.

Wiceprzewodniczacy podkreslil, ze reali zacja tych planow w duzej mierze zalezy
od wspolpracy z parlamentarzystami ziemi swietokrzyskiej, ktorzy musza zabiegac
o inwestycje centralne na drogach krajowych polozonych na terenie wojew6dztwa.

Na tym dyskusja zostala zakonczona.

Przewednlczacy Sejmiku wyjasnil, ze w zwiazku ze zgloszeniem poprawki przez Zarzad

Wojewodztwa, stosownie do § 97 ust. 3 Statutu Wojew6dztwa Swietokrzyskiego, porzadek

glosowania j est nastepujacy: glosowanie nad poprawka do projektu uchwaly, a nastepnie

glosowanie za przyj eciem projektu uchwaly ze zmiana wynikajaca z przyj etej poprawki.

Nastepnie poddal pod glosowanie autopoprawke Zarzadu Wojew6dztwa. Zapytal, kto

z radnych jest za przyjeciem autopoprawki, kto jest przeciwny, kto wstrzymal sre
od glosowania?

Autopoprawka zostala przyjeta przez Sej rnik jednoglosnie.

Przewodniezacy Sejmiku poddal pod glosowanie proj ekt uchwaly w sprawie uchwalenia

"Programu Rozwoju Infrastruktury Transportowej Wojew6dztwa Swietokrzyskiego na lata

2014-2020". Zapytal, kto z radnych j est za podjeciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto

wstrzymal sie od glosowania?

Uchwala Nr XVII/247/1 7 w ww. sprawie zostala przyjeta jednoglosnie i stanowi zalacznik

or 17 do protokolu.

Ad 12.
Radni otrzyrnali projekt uchwaly w sprawie okreslenia "Aktualizacji Prograrnu ochrony

powietrza dla wojewodztwa swietokrzyskiego wraz z planem dzialan krOtkotenninowych"

(zal. nr 18 do protokolu).

Piotr ZOI1\dek - Czlonek Zarzadu wcjewodzrwa przedstawil projekt uchwaly, omowil

jego trcsc i wniosl 0 przyj ecie przez Sejrnik.
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Radny Wojciech Bcrzecki - Przewedniczacy Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej
•

i Ochrony Srodowiska poinfonnowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu powyzszego projektu
przez Komisje (Opinia Nr 70/15 stanowi zal . nr 19 do protokolu},

Glosow w dyskusji nie bylo.

Przewodnlczacy Sej miku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie okreslenia

"Aktualizacj i Programu ochrony powietrza dla woj ew6dztwa swietokrzyskiego wraz
z planem dzialaiJ krotkoterminowych". Zapytal, kto z radnych jest za podjeciem uchwaly, kto

jest przeciwny, kto sie wstrzymal od glosowania?

Uchwala Nr XV Il/248115 w ww. sprawie zostala podjeta przez Sejmik jednoglosnie i stanowi

zalacznik nr 20 do protokolu.

Ad 13.
Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr VIII14011 5 Sejmiku

•
Wojew6dztwa Swietokrzyskiego z dnia 27 kwietnia 20 15r. w sprawie okreslenia dnia

zakoriczenia okresu zbioru wybranych gatunk6w roslin uprawnych na terenie wojew6dztwa

swietokrzyskiego (zal. nr 21 do protokolu).

Piotr ZoI<1:dek - Czlonek Zarzadu wcjewedzrwa przedstawil projekt uchwaly, omowil
j ego trcsc i wnicsl 0 przyjecie przez Sejmik.

Radny Wojciech Bcrzecki - Przewodniczacy Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej

i Ochrony Srodowiska poinformowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu powyzszego projektu

przez Komisj e (Opinia Nr 71/15 stanowi zal, or 22 do protokotu) .

Glosow w dyskusji nie byto

Przewodnlczaey Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie zmiany

Uchwaly Nr VIII 140/15 Sejmiku Wojewodztwa Swietokrzyskiego z dnia 27 kwietnia 2015r.

w sprawie okreslenia dnia zakonczenia okresu zbioru wybranych gatunkow roslin uprawnych

na terenie wojewodztwa swietokrzyskiego. Zapytal, kto z radnychjest za podjeciem uchwaly,

kto jest przeciwny, kto sie wstrzymal od glosowania?

Uchwala Nr XVII /249/15 zostala podjeta przez Sejmik jednoglosnie i stanowi zalacznik
or 23 do protokolu.

Ad 14.
Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na nabycie przez Wojewodztwo

Swietckrzyskie od osob fizycznych, w drodze umowy sprzedazy, nieruchomosci gruntowej

polozonej w obLOOO I Malogoszcz jako dzialka nr 223/6 0 pow. 0,0161 ha (zal. nr 24
do protokolu ).
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Agata Binkowska - Czlenek Zarzadu wojewederwa przedstawila projekt uchwaly,

omowila jego tresc i wniosla 0 przyjecie przez Sejmik.
Radna Beata Napierala - Zastepca Przewodnlczacege Komisji Strategii Rozwoju,
Promocji i Wspolpracy z Zagranica poinfonnowala 0 pozytywnym zaopiniowaniu

powyzszego projektu przez Komisje (Opinia Nr 32/15 stanowi zal. nr 25 do protokolu).

Radna Boguslawa Wypych - Zastepca Przewodnjeaacego Komisji Budietu i Finansew
poinfonnowala 0 pozytywnym zaopiniowaniu powyzszego projektu przez Komisje (Opinia
Nr 87/15 stanowi zal. nr 26 do protokolu).

Glosow w dyskusji nie bylo.

Przewodniczacy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie wyrazenia
zgody na nabycie przez Wojewodztwo Swietokrzyskie od osob fizycznych, w drodze umowy
sprzedazy, nieruchornosci gruntowej polozonej na terenie gminy Malogoszcz, oznaczonej
wewidencji gruntow w obr.OOOI Malogoszcz jako dzialka nr 223/6 0 pow. 0,01 61 ha.
Zapytal, ktc z radnych jest za podjeciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto sie wstrzymal
od glosowania.

Uchwala Nr XVIlI250/1 5 zostala podjeta przez Sejmik jednoglcsnie (zal. nr 27 do protokolu).

Ad 15.
Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody dla Swietokrzyskiego Centrum
Ratownictwa Medycznego i Transportu Sanitarnego w Kielcach na wynajem dziewieciu
stanowisk garazowych 0 Iacznej powierzchni 171m2 zlokalizowanych w Kielcach przy
u1. Pakosz 72, na okres 3 lat (zal. nr 28 do protokolu).

Anna Nocun • Dyrektor Departamentu Ochrony Zdrowia przedstawila projekt uchwaly,
omowila jego tresc i wniosla 0 przyjecie przez Sejmik.

Radny Slawomir Marczewski - Przewudniczacy Komisji Zdrowia, Polityki Spolecznej
i Spraw Rodziny poinfonnowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwaly przez
Kcmisje (Opinia Nr 38/15 stanowi zal. nr 29 do protokolu)

Gloscw w dyskusji nie bylo.

Przewodniczacy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie wyrazenia
•

zgody dla Swietokrzyskiego Centrum Ratownictwa Medycznego i Transportu Sanitarnego
w Kielcach na wynajem dziewieciu stanowisk garazowych o lacznej powierzchni 171m2
zlokalizowanych w Kielcach przy ul. Pakosz 72, na okres 3 1at. Zapytal, kto z radnych jest
za podjeciern uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal sie od glosowania?
Uchwala Nr XVIlI25111 5 zostala podjeta przez Sejrnik jednoglosnie (zal. nr 30
do protokolu).
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• •

Ad 16.
Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie pozbawienia kategorii drogi wojew6dzkiej
odcinka w miejscowosci Cedzyna od km 87 + 485 do krn 89 + 337. kt6ry zostal zaliczony

do kategorii drag wojew6dzkich na podstawie art. 2 u51.2 zadanie pierwsze ustawy z dnia
13 wrzesnia 20 13r. 0 zmianie ustawy 0 drogach publicznych (zal. nr 31 do protokolu).

Jan Mackowiak - Wicemarszalek Wojew6dztwa przedstawil projekt uchwaly,
omowil jego tresc i wniosl 0 przyjecie przez Sejrnik.

Radna Beata Napierala - Zastepea Przewodniczacego Komisji Strategii Rozwoju,
Promocji i Wsp61pracy z Zagranica poinformowala 0 pozytywnym zaopiniowaniu
powyzszego projektu przez Komi sje (Opinia Nr 29/ 15 stanowi zalacznik nr 32 do protokolu).

Glos6w w dyskusji nie bylo.

Przewedniczaey Sejmiku poddal pod glcsowanie projekt uchwaly w sprawie

pozbawienia kategorii drogi wojew6dzkiej odcinka w miejscowosci Cedzyna od km 87 + 485

do km 89 + 337, kt6ry zostal zaliczony do kategorii drog wojew6dzkich na podstawie art . 2
ust .2 zadanie pierwsze ustawy z dnia 13 wrzesnia 20 13r. 0 zmianie ustawy 0 drogach

publicznych. Zapytal, kto z radnych jest za podjeciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto

wstrzymal sie od glosowania?

Uchwala Nr XVIII252/15 w ww. sprawie zostala podjeta przez Sejmik jednoglosnie i stanowi

zalacznik nr 33 do protokolu.

Ad 17.
Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie pozbawienia kategorii drogi wojew6dzkiej

odcink6w ulic Legionow i Krakowskiej w Skarzysku - Kamiennej , ktore zostaly zaliczone

do kategorii dreg wojew6dzkich na podstawie art . 2 ust. 2 zdanie pierwsze ustawy z dnia

13 wrzesnia 2013r. 0 zmianie ustawy 0 drogach publicznych (zalacznik nr 34 do protokolu).

Jan Mackowiak - Wicemarszalek Wojew6dztwa SWi~tokrzyskiego przedstawil proj ekt
uchwaly, om6wil jego tresc i wni6s1 0 przyjecie przez Sej mik.

Radna Beata Napierala - Zastepca Przewodntezacego Komisji Strategii Rozwoju,
Prornocji i Wsp61pracy z Zagranicq poinformowala 0 pozytywnym zaopiniowaniu

powyzszego projektu przez Komisje (Opinia Nr 30/ 15 stanowi zalacznik nr 35 do protokolu).

Glos6w w dyskusji nie bylo.

Przewodniczacy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie

pozbawienia kategorii drogi wojewodzkiej odcinkow ulic Legionow i Krakowskiej

w Skarzysku - Kamiennej, ktore zosraly zaliczone do kategorii dreg wojewodzkich

na podstawie art. 2. Ust 2 zdanie pierwsze ustawy z dnia 13 wrzesnia 2013r. 0 zmianie ustawy
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o drogach publicznych. Zapytal, kto z radnych jest za podjeciem uchwaly, kto j est przeciwny,

kto wstrzymal sie od glosowania?
Uchwala Nr XV II /253/15 zostala podjeta przez Sejmik jednoglosnie i stanowi zalacznik nr 36

do protokolu.

Ad 18,

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie przyjecia sprawozdania z realizacj i w latach

2012-20 14 .Programu opieki nad zabytkami wojewodztwa swietokrzyskiego'' (zal. nr 37 do

protokolu)

Agata Binkowska • Czlonek Zarzadu wcjewodzrwa Swietokrzyskiege przedstawila
projekt uchwaly, omowila jego tresc i wniosla 0 przyjecie przez Sejmik.

Radny Izydor Grabowski - Zastepca Przewodniezacego Komisji Ed ukacj i, Kultury

i Sportu poinformowa! 0 pozytywnym zaopiniowaniu powyzszego projektu przez Kornisje

(Opinia Nr 14/15 i stanowi zalacznik or 38 do protokolu).

Glosow dyskusji nie bylo.

Przewcdniezacy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie

przyjecia sprawozdania z realizacji w latach 2012-20 14 "Programu opieki nad zabytkami

wojewodztwa swietokrzyskiego''. Zapytal, kto z radnych jest za podjeciem uchwaiy, kto jest

przeciwny, kto wstrzymal sie od glosowania?
Uchwala Nr XV III254/15 zostala podjeta przez Sejmik jednoglosnie i stanowi zalacznik

or 39 do protokolu.

Przewodniczacy Sejrniku oglosil Zu-minutowa przerwe.

Po przerwie wznowiono obrady.

Ad 19,20,

Radni otrzymali :

- autopoprawke do projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Sejmiku Woj ewodztwa

Swietokrzyskiego w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Wojewodztwa

Swietokrzyskiego na lata 2015 - 2028 (zal. or 40 do protokclu),

- pierwsza autopoprawke do projektu uchwaly w sprawie zmian w budzecie wojewodztwa

na 2015r. (zal. 41 do protokolu),

- druga autopoprawke do projektu uchwaly w sprawie zmian w budzecie wojewodztwa

na 2015r. (zal. 42 do protokolu) .

Pani Maria Fidziilska-Dziurzyilska - Skarbnik Wojew6dztwa Swietnkrzyskiego,
przedstawila autopoprawki, a nastepnie wniosla 0 przyjecie ich przez Sejmik.
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Panl Boguslawa Wypych - Zastepea Przewodniczacegc Komisji Bud:ietu i Finans6w,
poinfonnowala 0 pozytywnym zaopiniowaniu autopoprawek (Opinie Nr 88/15 i 89/15
stanowia zalaczniki nr 43 i 44 do protokolu).

Glosow w dyskusji nie bylo ,

Przewodniczacy Sejmiku zaproponowal, aby w pierwszej kolejnosci poddac glosowaniu
autoporawki, a nastepnie projekty uchwal. Dokumenty byly kolejno wyswietlane na ekranie.

Radni nie zglosili uwag do propozycji Przewodniczacego.

Przewodniczacy Sej mik u poddal pod glosowanie autopoprawke do uchwaly w sprawie
zmiany Uchwaly Sejmiku Wojewodztwa Swietokrzyskiego w sprawie Wieloletniej Prognozy

,
Finansowej Wojewcdztwa Swietokrzyskiego na lata 20 15-2028. Zapytal, kto z radnych jest
za przyjeciern poprawki, kto jest przeciwny, kto wstrzymal sie od glosowania?

Autopoprawka zostala przyjeta wiekszoscia glosow, przy dwoch glosach wstrzymujacych,

Przewodntczacy Sejrniku poddal pod glosowanie pierwsza z autopoprawek do projektu
uchwaly w sprawie zmian w budzecie wojewodztwa na 2015r. oznaczonej w materialachjako
21.2 Zapytal, kto z radnych jest za przyjeciem poprawki, kto jest przeciwny, kto sie
wstrzyrnal od glosowania?

Autopoprawka zostala przyjeta wiekszoscia glos6w przy 4 glosach wstrzymujacych.

Przewodniczacy Sej miku poddal pod glosowanie drug'} z autopoprawek do projektu

uchwaly w sprawie zmian w budzecie wojewodztwa na 201 5r. oznaczonej w rnater ialachjako
21.3 . Zapytal, kto z radnych jest za podjeciem poprawki , kto jest przeciwny, kto sie
wstrzymal od glosowania?

Autopoprawka zostala przyjeta wiekszoscia glosow przy 5 glosach wstrzymujacych,

Radni otrzymali projekty uchwal w sprawie:
- zmiany uchwaly Sejrniku Wojewodztwa Swietokrzyskiego w sprawie Wieloletniej Prognozy

,
Finansowej Wojewodztwa Swietokrzyskiego na lata 2015-2028 (zal. nr 45 do protokolu).
- zmian w budzecie na 2015 rok ( zal. nr 46 do protokolu),
- zmian w budzecie na 20 15 rok ( zal. nr 47 do protokolu),
- zmian w budzecie na 20 15 rok ( zal. Dr 48 do protokolu),
- zmian w budzccie na 20 15 rok ( zal. Dr 49 do protokolu).

Glos zabrala Pani Maria Fidzinska- Dzfurzynska Skarbnik Wojew6dztwa
Swietokrzyskiego, ktora przedstawila 'lNW. projekty uchwal, a nastepnie wniosla 0 przyjecie
ich przez Sejrnik.
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Radna Boguslawa Wypych • Zastepca Przewodnlczacege Komisji Budzetu i Finansew,
poinformowala 0 pozytywnym zaopiniowaniu powyzszych projektow uchwal przez Komisje

(Opinie Nr 82115, 83/ 15, 8411 5, 85/15, 8611 5 - stanowia zalaczniki or: 50, 51, 52, 53, 54

do protokolu)

Glosow w dyskusji nie bylo .

Przewodniezacy Sejrniku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie zmiany

uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa Swietokrzyskiego w sprawie Wieloletniej Prognozy

Finansowej Wojew6dztwa Swietokrzyskiegc na lata 201 5-2028. Zapytal, kto z radnychjest

za podjeciem uchwaly, kto j est przeciwny, kto wstrzymal sie od glosowania?

Uchwala Nr XVII/255/ 15 w ww. sprawie zostala pcdjeta przez Sejmik wlekszoscia glosow,
przy 6 wstrzymujacych sie (zal. nr 55 do protokolu).

Nastepnie Przewodniczacy Sej miku poddal pod glosowanie pierwszy projekt uchwaly

w sprawie zmian w budzecie wojewodztwa na 20 15 rok. Zapytal, kto z radnych jest

za podjeciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal sle od glosowania?

Uchwala Nr XVII/256/15 w ww. sprawie zostala podjeta przez Sejmik wiekszoscia glosow,

przy 6 wstrzymujacych sie (zal, or 56 do protokolu).

W dalszej kolejnosci Przewodniczacy Sej miku poddal pod glosowanie drugi projekt

uchwaly w sprawie zmian w budzecie wojewodztwa na 2015 rok. Zapytal, kto z radnych jest

za podjeciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal sie od glosowania?

Uchwala Nr XVII1257/15 w ww. sprawie zostala podjeta przez Sejmik wiekszoscia gloscw

przy 5 wstrzymujacych sie (zaJ. nr 57 do protokolu).

Przewedniezacy Sej rn iku poddal pod glosowanie trzeci projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie wojew6dztwa na 20 15 rok. Zapytal, kto z radnych jest za podjeciem uchwaly, kto

j est przeciwny, kto wstrzymal sie od glosowania?

Uchwala Nr XVII/258/15 w ww. sprawie zostala podjeta przez Sej rnik wiekszoscia glosow

przy 5 wstrzymujacych sie (zal. nr 58 do protokolu).

Nastepnie Przewodnlczaey Sej miku poddal pod glosowanie czwarty projekt uchwaly

w sprawie zmian w budzecie wojewodztwa na 20 15 rok. Zapytal, kto z radnych jest

za podjeciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal sie od glosowania?

Uchwala Nr XVII/259/15 w ww. sprawie zostala podjeta przez Sejmik wiekszoscia glosow

przy 5 wstrzymujacych sie (zal. nr 59 do protokolu).

Ad2\.

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie przyjecia wynik6w kontroli przeprowadzonej

przez Komisje Rewizyjna w Urzedzie Marszalkowskim Wojew6dztwa Swietokrzyskiego
w przedmiocie realizacj i uchwal Sejrniku Wojewodztwa Swietokrzyskiego podjetych

w okresie od 1 pazdziemika 20 14r. do 30 wrzesnia 2015r. (zal, or 60 do protokolu)
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Radny Krzysztof Dziekan - Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej omowil przebieg

i wyniki kontroli , przedstawi! projekt uchwaly i wnlcs! 0 przyjecie przez Sejrnik.

Glosow w dyskusj i nie byte.

Przewodniczacy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie przyjecra

wynikow kontroli przeprowadzonej przez Komisje Rewizyjna w Urzedzie Marszalkowskim
•

Wojewodztwa Swietokrzyskiego w przedmiocie realizacji uchwal Sejmiku Woiewcdztwa

Swietokrzyskiego podjetych w okresie od 1 paidziemika 20 14r. do 30 wrzesnia 20 15r.

Uchwala Nr XVII /260/15 w ww. sprawie zostala podjeta przez Sejmik jednoglosnie

(zal, nr 6 1 do protokolu).

Ad 22.
Radni otrzymali Raport z realizacji .Programu ochrony srodowiska dla wojewodztwa

swietokrzyskiego'{zal. or 62 do protokolu).

Wobec braku zastrzezen ze strony radnych, Przewodniczacy Sej rn iku oznajmil, ze Sejmik

przyjql ww. material.

Ad 23.
Zapytania i interpelacj e na pismie zlozyli:

Radny Bartlorniej Dorywalski - przedstawi l Iacznie 10 pytaf dctyczacych m.in. prac

na projektem budzetu wojewodztwa, przewozow regionalnych, stopnia wykorzystania

funduszy unijnych w nowej perspektywie finansowej , nadzoru wlascicielskiego nad spolkami,
•

w ktorych samorzad Wojewcdztwa Swietokrzyskiego posiada wiekszosciowe pakiety akcj i

lub udzialow, funkcjonowania Wojewcdzkiego Szpitala Zespolonego w Kielcach (zal. or 63

do protokolu) .

Radny Leszek Wawrzyla - w sprawie podjecia bezzwlocznych dzialan umozliwiajacych

dalsze funkcjonowanie Swietokrzyskiej Kolejki Dojazdowej "Ciuchcia Ekspres Ponidzie"

Sp. z 0.0. w Jedrzejowie (zal. nr 64 do protokolu).

wieeprzewodniczacy Sej rniku Andrzej Prus - nawiazal do wczesniejszej interpelacj i z dnia

27 kwietnia 2015r. w sprawie realizacj i inwestycji pod nazwa: "Budowa ponadregionalnej

trasy rowerowej w Pol sce wschodniej na terenie Wojew6dztwa Swietokrzyskiego wzdluz
drogi wojew6dzkiej or 758 dla odcink6w Iwaniska- Ujazd, Ujazd - Konary, miej scowosci:

Pokrzywianka, Klimontow - Jachirnowice" realizowanego w ramach Programu Operacyjnego

Rozw6j Polski Wschodniej na lata 2007- 201 3, oraz odpowiedzi na ta interpelacje udzielona

przez Wicemarszalka Jana Mackowiaka pismem znak: DOA.I.0003 .16.2015 z dnia 8 rnaja
2015r. (zal. nr 65 do protokolu).
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Ad 24.
Sprawy roine

Zenon Kwiecinski • radny Miasta Ozarow podziekowal Przewodniczacemu Sejrniku
za udzielenie glosu i podkreslil, ze przyjechal specjalnie na sesje Sejmiku Wojew6dztwa
Swietokrzyskiego, poniewaz chcial zapoznac sie ze strategia Wojew6dztwa Swietokrzyskiego
w zakresie infrastruktury transportowej. Odni6s1 sie do projektu przedstawionego przez
Dyrektora Damiana Urbanowskiego, podkreslajac, .i.e byl orn6wiony konkretnie, zwiezle
i rzeczowo. Zwrocil uwage, ze w po rewitalizacji Gmina Ozarow jest postrzegana jako gmina

bogata i moze sie pochwalic efektarni wspolnej pracy: hunnistrza i radnych. W dalszej czesci
wypowiedzi Pan Zenon Kwiecinski podziekowal Wicemarszalkowi i pracownikom za bardzo
ambitny program rozwoju infrastruktury transportowej. Nastepnie zwr6cil sle do Pana
Andrzeja Prusia - Wiceprzewodniczacego Sej rniku 0 przekazanie swietokrzyskim
parlamentarzystorn prosby 0 wspolprace i dzialanie na rzecz wspolnego interesu
wojewodztwa Swietokrzyskiego. Na koniec swojej wypowiedzi zaapelowal 0 wspolne
dzialanie na rzecz regionu oraz zwrocil sie rowniez do radnych Sej rniku 0 wyrazanie podczas
glosowari jednoznacznego stanowiska bez wstrzyrnywania sie od glosu.

wjceprzewodnlczacy Sejmiku Andrzej Prus - zabral glos i podziekowal za cieple slowa
i zapewni! w imieniu Parlamentarzystow Prawa i Sprawiedliwosci, ze Swietokrzyskie bedzie
mialo szczeg6lne miejsce w tej kadencj i, tak jak mialo miejsce w latach 2005- 2007, kiedy
zapadla decyzja 0 wlaczeniu go do Programu Polski Wschodniej .
Nedrnienil, ze Prawo i Sprawiedliwosc potrafi wspolpracowac z przedstawicieiami z innych
ugrupowan rowniez w Sejmiku Wojew6dztwa Swietokrzyskiego. Natomiast, jesli chodzi
o wstrzymywanie sie od glosu, Wiceprzewodniczacy uznal, ze reguly demokracji przyznaja
takie prawo i radni mega z niego korzystac.

Radny Bartlomiej Dorywalski oznajmil, ze w dniu wczorajszym uczestniczyl w sesj i Rady
Powiatu Wloszczowskiego, podczas ktore] otrzymal informacje od Pana Starosty 0 jego
pozytywnej decyzji w sprawie mozliwosci odbycia dyzurow radnych Sejmiku w siedzibie
starostwa.

Przewedniczacy Sejmiku poinformowal, ze do Sejmiku wplynelo wezwanie do usuniecia
naruszenia prawa, poprzez uchylenie Uchwaly Sejmiku z dnia 30 pazdziemika 2015r.

w sprawie skargi na Marszalka Wojewodztwa Swietokrzyskiego. Wezwanie wystosowali
skarzacy, niezadowoleni z faktu, ze Sejmik uznal skarge za bezzasadna. Zgodnie z opinia
prawna rnec. Ewy Kokowskiej brak jest podstaw do podejmowania czynnosci w tej sprawie
i wezwanie nalezy pozostawic bez rozpatrzenia. Opinia, ktora nawiazuje do orzecznictwa
sadow administracyjnych w sprawie postepowania skargowego, wskazuje na fakt, ze ocena
sposobu zalatwienia skargi przez Sejmik nie podlega zaskarzeniu do sadow
administracyjnych. Skarzacy niezadowoleni ze sposobu rozpatrzenia skargi, mega wniesc
kolejna skarge do Sejmiku, jednak warunkiem jej rozpatrzenia bedzie podanie nowych
okolicznosci w sprawie bedacej przedmiotern skargi.
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Radni nie zglosili uwag i pytan do ww. infonnacj i.

Przedstawione dokumenty: wezwanie do usuniecia naruszenia prawa oraz opinia pra\ma w tej

sprawie stanowia zalaczniki or 66 i 67 do protokolu.

Przewodnlczacy Sej m iku poinfonnowal, ze sesj a budzetowa zaplanowana zostala

na 29 grudnia 2015r. w sali kameralnej Filhannonii Swietokrzyskiej w Kielcach. Nastepnie
stwierdzi l, ze moze zaistniec koniecznosc zwolania jeszcze jednej sesj i w polowie grudnia,

ze wzgledu na toczace sie postepowania przetargowe w Swietokrzyskim Zarzadzie Drag

WojewOdzkich. Sesj a ta bylaby rowniez okazja do zlozenia slubowania Radnej Eweliny Bien

oraz uzupelnienia skladow komisj i Sejmiku 0 nowych radnych. Konieczne sa ponadto

zmiany w skladach rad spolecznych szpitali.

Nastepnie Przewodniczaey oglosil zamkniecie XVII sesj i Sejmiku WojewOdztwa

Swietokrzyskiego i podziekowal radnym oraz gosciom za uczestnictwo w obradach.

Przewodni

Sekretarze obrad:

y Sej mik u

Radny Mieczyslaw Sas Radny Marek Strzala

fL l

Prctokcf sporzadallk

Monika Kr61 dl1J;:;oL.

lwona Mute(

Michal Wojcik~
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